
Referat styremøte 13. november 2019 

 

Deltakere: 

 

• Rune Larsen 

• Per Frode Rismark 

• Arne Sigurd Rognan Nielsen 

• Einar H Gundersen (fravær) 

• Per Halvorsen (fravær) 

• Konrad Bjoner (observatør) 

 

Medlemsopptak 

 

• Styret besluttet at man kan ta opp medlemmer ved å registrere dem i matrikkelen og 

tildele medlemskort, men vente med den høytidelige opptaks-seremonien med 

overrekkelse av Rotary-nål ved en mer passende anledning enn ved en vanlig 

medlemsmøte. Gjerne jule- eller sommerfest. 

 

Klubbkomitéene 

 

• Styret ønsker å intensivere aktiviteten i komiteene blant annet ved at de avholder mer 

frekvente komitémøter - gjerne et møte per kvartal eller mere. 

• Komitélederne - 1 eller 2 hver gang - får 5 minutter hver på klubb-møtene til 

oppsummering og status. Klubbens sekretær koordinerer dette med komitéledere, leder av 

programkomiteen og presidenten. 

• Turordningen føres i klubbens aktivitets-kalender. 

 

Sosiale samvær/klubbmøter 

 

• Styret ønsker at standarden ved klubbens sosiale samlinger og klubbmøter høynes et hakk 

eller to. 

• Man ønsker å diskutere servering og bordsetting ved møtene.  

• Kan man få litt mer enn tørre kjeks å bite i? 

• Kan man gå bort fra plastkopper (miljøhensyn/bærekraft) og bytte disse ut med egne 

kopper og servise? 



• Kan man gå over til småbord med nummer og la medlemmene trekke en lapp for hvilket 

bord de skal sitte ved? Dette for å oppnå bedre sirkulasjon mellom medlemmene. Dette 

praktiseres i flere klubber. 

• Styret tar disse punktene opp med Fest- og Kameratskaps-komitéen. 

 

Branding - grafisk profil 

 

• Styret ønsker å pusse opp klubbens image og sikre at vi er i samsvar med Rotary 

International’s grafiske profil.  

 


